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Egy erõs, önmagában bízni tudó RMDSZ szükségességérõl beszélt Markó  A romániai
magyar nyelvû oktatás helyzetérõl, a székelyföldi árvíz következményeinek
felszámolásáról tárgyalnak az RMDSZ belsõ parlamentjének marosvásárhelyi ülésén. 
Egy erõs, önmagában bízni tudó RMDSZ szükségességérõl beszélt Markó  A romániai magyar
nyelvû oktatás helyzetérõl, a székelyföldi árvíz következményeinek felszámolásáról tárgyalnak
az RMDSZ belsõ parlamentjének marosvásárhelyi ülésén. Markó Béla úgy véli, vannak ugyan
eredmények, de nem volt elõrelépés például a magyar nyelvû állami felsõoktatás ügyében, az
észak-erdélyi autópályát építõ amerikai cég pedig felfüggesztette a munkálatokat.  Déván a
Hunyad megyei magyar szórványban elõször indul magyar középiskola. Szilágysomlyón
általános iskola nyílik majd magyar gyermekeknek, Marosvásárhelyen a híres Bolyai Farkas
Gimnázium hétfõtõl újból csak magyar tagozatokkal rendelkezik, az aradi Szabadság szobrot is
magában foglaló Megbékélési Parkban leng a magyar zászló. Románia történetében elõször
magyar nemzetiségû nagykövetet nevezett ki az RMDSZ-es Tokaji György személyében.
Felújították a Gyergyószentmiklóst Parajddal a Bucsintetõn összekötõ mûutat, elindult
Csíkszerda-marosvásárhelyi út Balavásárig tartó szakaszának felújítása - sorolta fel ezeket az
eredményeket Markó Béla az RMDSZ tevékenységébõl.   Ellenpéldaként azonban
megemlítette, hogy nem volt elõrelépés magyar nyelvû állami felsõoktatás ügyében és az
észak-erdélyi autópályát építõ amerikai cég felfüggesztette a munkálatokat pénzhiány, illetve a
román kormánykoalícióban zajló huzavona miatt. Markó Béla utalt arra, hogy az autópályáról
nem mond le az RMDSZ és az õszi parlamenti ülésszak prioritásai között említette a kisebbségi
törvény elfogadtatását, a helyhatósági decentralizációs törvénytervezetet, valamint a
Székelyföldet hátrányosan érintõ gazdasági fejlesztési régiók ésszerû átalakításáról szóló vitát -
jelenti a Magyar Rádió bukaresti tudósítója.   Egységes, önmagában bízó, erõs és hosszú távra
tervezõ RMDSZ szervezetre van szükség, de teret kell engedni a különbözõ politikai áramlatok,
vélemények érvényesítésére, a pluralizmusra.- fogalmazott Markó Béla. - Cél az egység, a
sokszínûség és az egyensúly és ez utóbbi két elvnek érvényesülnie kell a kapcsolatépítésben
is. Sokszínûen akarunk jelen lenni a magyarországi politikai életben is, bármennyire is
nehezményezik idõnként jobbról, idõnként balról - jelentettek ki az RMDSZ elnöke
Marosvásárhelyen.
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